

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-BILAD SECURITIES AND INVESTMENT Date: 19-09-2024 12:41:10 PM Subject: Decreasing the company's Capital</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البلاد للأوراق المالية والاستثمار التاريخ: 19-09-2024 12:41:10 PM الموضوع: تخفيض رأس المال</p>
<p>AL-BILAD SECURITIES AND INVESTMENT announces that its Board of Directors approved on 15-09-2024 the decrease of the company's capital from 10000000 to 7000000 through:</p>	<p>تعلن شركة البلاد للأوراق المالية والاستثمار عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 15-09-2024 بالموافقة على تخفيض رأس مال الشركة من 10000000 سهم/دينار إلى 7000000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p><b>The Capital Decrease Method</b></p>	<p><b>طريقة تخفيض رأس المال</b></p>
<p>Amortization of the accumulated losses The Board of Directors has resolved to convene an Extraordinary General Assembly meeting, in coordination with the Companies Control Department, to discuss the following recommendations and take the appropriate decisions: 1- The reduction of the company's capital by an amount of three (3) million dinars, by writing it off against the company's accumulated losses as of the end of the year 2023.</p>	<p>إطفاء الخسائر المتراكمة قرر مجلس إدارة الشركة الدعوة لإجتماع هيئة عامة غير عادية بالتنسيق مع دائرة مراقبة الشركات، وذلك لمناقشة التوصية التالية وإتخاذ القرار المناسب بشأنها: 1- تخفيض رأس مال الشركة بواقع (3) مليون دينار ، وذلك بإطفاءه في رصيد الخسائر المتراكمة للشركة في نهاية العام 2023.</p>
<p>Other The Board of Directors has resolved to convene an Extraordinary General Assembly meeting, in coordination with the Companies Control Department, to discuss the following recommendations and take the appropriate decisions: - The write-off of the statutory reserve against the company's accumulated losses as of the end of 2023. - Reducing the number of members of the Board of Directors from seven (7) members to five (5) members.</p>	<p>أخرى قرر مجلس إدارة الشركة الدعوة لإجتماع هيئة عامة غير عادية بالتنسيق مع دائرة مراقبة الشركات وذلك لمناقشة التوصيات التالية وإتخاذ القرارات المناسبة بشأنها: - إطفاء الإحتياطي الإجباري في الخسائر المتراكمة للشركة في نهاية العام 2023. - تخفيض عدد اعضاء مجلس ادارة الشركة من 7 أعضاء الى 5 اعضاء .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Dar Mahmoud</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Dar Mahmoud</p>
<p>This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>